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YAMAN OPT İK

Giresun Beledi-
ye Başkanı 

Şenlikoğlu’nun, 
karşısına çıka-
cak olan aday 

adaylarına mey-
dan okuması-
nın ardından, 
31 Mart 2024 
tarihinde yapı-

lacak olan yerel 
seçimlerde AK 
Parti’de Gire-
sun Belediye 
Meclisi Üyesi 
Osman Öden, 

Giresun Beledi-
ye Başkan 

aday adaylığını 
açıkladı. 
(Gülsen
Dikgöz)

Haber: Dursun ONUR
AK Parti Giresun İl Baş-

kanı Mete Bahadır Yılmaz 
ve beraberindeki AK Parti 
Giresun İlçe Başkanları 
tam kadro Ankara’ya çıkar-
ma yaptı. Giresun’da ve il-
çelerdeki devlet yatırımla-
rının takibi için Ankara’ya 
giden heyet çok önemli gö-
rüşmelerde bulundu.

Ziyaretlere ilişkin yazılı 
bir açıklama yaparak de-
ğerlendirmelerde bulunan 
AK Parti Giresun İl Başka-
nı Mete Bahadır Yılmaz, 
görüşmelerin oldukça ve-
rimli geçtiğini kaydetti.

İl Başkanı Yılmaz, “De-
ğer li Mil letvekil le rimiz 
Nazım Elmas, Ali Temür ve 
İlçe Başkanlarımızla Anka-
ra’da önemli görüşmeler-
de bulunduk. İlk olarak 
Tarım ve Orman Bakanı-
mız İbrahim Yumaklı’yı zi-

ediyorum. Giresun’umu-
zun gelişimi ve değişimi 
için çalışmalarımızı ve gö-
rüşmelerimizi sürdürme-
ye devam edeceğiz. Bu 
memleket hepimizin.” 
dedi.

İl Başkanı Yılmaz, AK 
Parti Genel Başkan Yar-
dımcısı, Teşkilat Başkanı 
Erkan Kandemir’i ve AK 
Parti Genel Başkan Yar-
dımcısı, Yerel Yönetimler 
Başkanı Yusuf Ziya Yıl-
maz’ı da ziyaret ettiklerini 
ve çalışmalar hakkında 
bilgi alışverişinde bulun-
duklarını sözlerine ekledi.

yaret ettik. Sayın Bakanı-
mız, her zaman fındık üre-
ticilerimizin yanında oldu-
ğunu belirterek, hemşehri-
lerimize selam gönderdi. 
Akabinde kıymetli hem-
şehrimiz Emniyet Genel 
Müdürümüz Erol Ayyıldız, 
Hemşehrimiz T.B.M.M 
İdare Amiri İstanbul Millet-
vekilimiz Hasan Turan’ı, 
Milli Eğitim Bakanlığı Per-
sonel Genel Müdürümüz, 
hemşehrimiz Bülent Çift-
çi’yi ve Strateji Genel Mü-
dürümüz, hemşehrimiz 
Ercan Türk’ü son olarak da 
Enerji ve Tabii Kaynaklar 
Bakanımız Alparslan Bay-
raktar’ı ziyaret ettik. De-
ğerli Bakanlarımızla ve 
Genel Müdürlerimizle, çok 
kıymetli istişarelerde bulu-
narak ilimizde devam eden 
ve yapılması düşünülen 
projelerle alakalı görüşme 

fırsatı bulduk. Her bir Ba-
kanımıza ve Genel Müdü-
rümüze misafirperverlikleri 
ve ilgileri için çok teşekkür 

Odalar ve Borsadan ortak bildiri
Giresun Ticaret ve Sa-

nayi Odası, Bulancak Tica-
ret ve Sanayi Odası ile Gi-
resun Ticaret Borsası 
ortak toplantısında ilimizi 
ve ticari sektörleri ilgilendi-
ren kararlar alındı.

Bu kapsamda ulaşım 
başta olmak üzere sanayi 

bölgeleri ve teşvik destek-
leri ile finansa erişim konu-
larının gündeme geldiği 
toplantı, Giresun Ticaret 
ve Sanayi Odası ev sahip-
liğinde Giresun Ticaret ve 
Sanayi Odası Yönetim Ku-
rulu Başkanı Hasan Çakır-
melikoğlu, Bulancak Tica-

ret ve Sanayi Odası Yöne-
tim Kurulu Başkanı Ali Fa-
toğlu ile Giresun Ticaret 
Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanı Hamza Bölük baş-
kanlığında yönetim kurulu 
üyelerinin katılımıyla ger-
çekleştirildi. 

(Devamı sayfa 2'de)

AK Parti’den önemli görüşmeler
Öden, Aday Adayı

“Vatan toprağının kutsallığını iliklerimizde hissettik”
ve Spor İl Müdürü Vekili 
Muzaffer Ergün, askerler, 
vatandaşlar ile gençlik mer-
kezi sporcuları hazır bu-
lundu.

Giresun, Tirebolu, Gü-
ce ve Doğankent ilçeleri sı-
nırları içerisinde yer alan 
Harşit Savunmasının veril-
diği 140 kilometrelik alanın 
ana karargah ve tabyaları-
nı oluşturan Güce Şaban 
Kalesi Şehitlik ve Siperleri-
ne Saygı Yürüyüşüne katı-
lanlar, 3 bin 400 metrelik 
güzergahtaki (1.Dün-ya sa-
vaşından kalma intikal yol-
larından) siperlere ulaştı-
lar, şehitliğe intikalden 
sonra göndere Türk bayra-
ğı çektiler.

Programa katılanlara 
şehitlerin anısına ithafen 
askerlerin menüsünden 
oluşan yiyeceklerden ik-
ramda bulunuldu. 

(Giresun Valiliği)

Güce Şaban Kalesi Şe-
hitlik ve Siperlerine Saygı 
Yürüyüşüne askerler baş-
ta olmaz üzere binlerce 
kişi katıldı.

Türkiye Cumhuriyetinin 
kuruluşunun 100’üncü yılı 
nedeniyle kuruluşa giden 
süreçte yaşanan zorlukla-
rın, verilen mücadelenin 
gençler tarafından algılan-
masına yönelik milli şuur 
ve bilincin oluşumuna kat-
kıda bulunmak amacıyla 
“Güce Şaban Kalesi Şehit-
lere Saygı Yürüyüşü” ger-
çekleşti.

Yürüyüşe Vali Mehmet 
Fatih Serdengeçti, Gire-
sun Milletvekilleri Nazım 
Elmas ve Ertuğrul Gazi 
Konal, İl Jandarma Komu-
tanı Kd. Albay Özgür Özer, 
Güce Kaymakam Vekili 
Muhammet Ali Bayraktar, 
Güce Belediye Başkanı Ay-
tekin Boduroğlu, Gençlik 

Gördüğünüz
yerde yok edin! H
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İş dünyasından 2024
yılı için acı reçete
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(Baştarafı 1'de)
Alınan kararlar ise şu 

şekilde;
1-)Finansa erişimde ya-

şanılan sorunların her 
geçen gün artması ve aka-
binde yüksek faiz oranları 
ile taksit sayısının darlığı iş-
letmelerimizi mağdur et-
mektedir. Hayatın normal 
seyri ve KOBİ tarzında iş-
letmelerimizin ayakta kala-
bilmesi adına ticari kredi 
destek paketinin devreye 
alınması şarttır.

bölgemiz için planlanan ve 
kuruluşu gerçekleştirilen 
3. ve 4. OSB yatırımlarının 
altyapı ve kamulaştırma 
aşamaları resmi hüviyete 
büründürülerek çözüme 
kavuşturulması şarttır. Ay-
rı ca Şe bin ka ra hi sar-
Alucra ve Çamoluk bölge-
lerini kapsayacak olan 5. 
OSB etüt çalışmaları da 
hızlandırılmalıdır.

5-)Bölgemizin işçi ve iş-
veren maliyetlerinin yük-
sek olması sebebiyle istih-
dama yönelik teşviklerin 

2-)İşletmelerimizin ara 
eleman sorunu her geçen 
gün artmaktadır. Daha ön-
ceden imalat sektörünü 
kapsayan nitelikli eleman 
sorunu bugün perakende 
sektörünü de etkilemeye 
başlamıştır. Ticaret liseleri 
ile meslek liselerinin aktif 
hale dönüştürülmesi ve 
ara eleman sorununun çö-
zümü noktasında milli bir 
politika ortaya konulması 
gerekmektedir.

3-) Uzun zamandır bek-

pozitif manada gündeme 
alınması, revize edilmesi 
ve kalıcı hale dönüştürül-
mesi gerekmektedir. Ayrı-
ca Giresun’un yer aldığı 5. 
teşvik kapsamının 4. kap-
sam kriterlerine büründü-
rülme konusu şuan konu-
şulmakla birlikte, böyle bir 
uygulamanın ilimiz başta 
olmak üzere Kalkınmada 
Öncelikli Vilayetler adına 
sıkıntılar doğuracağı bili-
nerek bu yönde bir uygula-
manın kabul edilemeyece-
ği bilinmelidir.

leyen Giresun turizmi için 
önemli bir proje olan yayla-
larımızdaki imar sorunu-
nun (1/1000 ölçekli) çözü-
mü turizm yatırımcılarımı-
zın en önemli beklentisidir. 
Kulakkaya ve Kümbet 
başta olmak üzere turizm 
sahalarında imar düzenle-
mesi ile mevcut tesislerin 
modernizasyonu zorunlu 
hale gelmiştir.

4-) Giresun’un kalkın-
ması ve katma değerli 
ürünlerin imalatı açısından 

6-) Giresun sınırları içi 
bahçelerde görülen fındık 
kokarca (kahverengi) za-
rarlısı ile ilgili ilimizdeki ku-
rumlarla işbirliği yapılması 
öncelikli çalışmalar içinde 
yer almalıdır.

7-)Samsun’dan Sarp’a 
(Samsun-Ordu-Giresun-
Trabzon-Rize-Artvin) ka-
dar planlanan ve şuan ilgili 
bakanlığın taslak çalışma-
ları kapsamında yer alan 
demiryolu projesinin 2024 
yılı yatırım programına 
mutlak alınması gerek-

mektedir.
8-)Giresun’un araç trafi-

ği başta olmak üzere ticari 
ve sosyal yapılarını da po-
zitif etki yaratacak olan Gi-
resun Güney Çevre Yolu 
Projesinin nihayete ulaştı-
rılması gerekmektedir. İli-
mizin sahil bandında yer 
alan dört, ayrıca Ordu ili 
Gülyalı ilçesini kapsayan 
projenin 2024 yılı yatırım 
programına alınması iş 
dünyasının en önemli tale-
bi içinde yer almaktadır. 

(Gülsen Dikgöz)

Giresun'un Tirebolu 
İlçesine bağlı Yukarı Bo-
ğalı köyü mezarlığında 
bulunan İstiklal Savaşı ga-
zisi İbrahim Öztürk'ün 
kabrine Türk bayrağı dik-
tiler.

Kurtuluş Savaşı'nın 
devam ettiği yıllarda as-
kerliğini Ankara'nın Hay-
mana İlçesinde yapan ve 
1987 yılına kadar İstiklal 
Madalyası taşıyan İbra-
him Öztürk'ün torunları il-
gili kurumlara müracaat 
ederek ve gerekli izinleri 
aldıktan sonra dedeleri-
nin mezarına Türk bayra-
ğı diktiler.

Konuyla ilgili açıklama-
da bulunan İbrahim Öz-
türk'ün torunu Mustafa 
Öztürk, dedesinin terhis 
belgesi ve İstiklal Madal-
yası’ndan çok etkilendik-
lerini ve bunun üzerine 
bazı girişimlerde bulun-
duklarını ifade ederek, 
“Dedemizin orijinal terhis 
belgesi ve madalyasını 
özen le ko ru yor duk. 

ğine çektik. Torunları ola-
rak vefa borcumuzu yerine 
getirmiş olduk" dedi.

İstiklal Savaşı Gazisi 
İbrahim Öztürk'ün kabri ba-
şındaki bayrak direğine 
bayrak çekilmesine köy 
halkıda katıldı. 

(Haber Merkezi)

Sonra belgenin Türkçe çe-
virisini yaptırdık. Devleti-
mizin şehit ve gazilere gös-
terdiği önem üzerine Tire-
bolu İlçe Kaymakamlığına 
müracaat ederek dedemi-
zin mezarına bayrak direği 
dikmek için izin istedik. Ta-
lebimiz olumlu karşılandı 

ve izin verildi. Bunun üzeri-
ne gerekli çalışmaları yap-
tık. Tirebolu Sosyal Hiz-
metler Merkezi personel-
lerinden Sosyal Hizmet Uz-
manı Sümeyye Kabada-
yı'nın getirdiği Türk bayra-
ğı dedemizin kabrinin ba-
şına diktiğimiz bayrak dire-

Tirebolu’da yükseköğretimlerini gören 
öğrenciler misafir oldukları ilçeyi tanıyor-
lar.

Giresun Üniversitesi Mehmet Bayrak 
Yüksek Okulu Turizm ve Eğlence Hizmet-
leri Bölümü, Turizm ve Seyahat İşletmeci-

ZAYİ: Giresun Üniversitesi’den aldığım öğrenci kimliğimi kaybettim. 
Hükümsüzdür. Aleyna ÜZÜM

liği Programı öğrencileri, Tirebolu’nun ta-
rihi ve turistlik mekanlarını gezdi. Tirebolu 
Belediyesi sanat tarihçisi Savaş Odabaş 
nezaretinde gerçekleştirilen gezide, üni-
versite öğrencileri Tirebolu’yu daha yakın-
dan tanıma fırsatı buldu. (Gülsen Dikgöz)

1985 yılına kadar sa-
dece ÇAYKUR’un yer al-
dığı çay da, yaklaşık 38 yıl-
dır üretimde olan özel sek-
törün payı giderek arttı ve 
son iki yılda en üst düzeye 
çıktı.

Trabzon Ticaret Borsa-
sı Meclis Üyesi Mehmet 
Saygın, 1984 yılında çıka-
rılan 3092 sayılı kanun ile 
özel sektöre de açılan çay 
sanayisinde ÇAYKUR dı-
şındaki fabrikaların 1985 
kampanya döneminden iti-
baren çalışmaya başladı-
ğını hatırlatarak, “Bugün 
gelinen noktada ÇAY-
KUR’a ait 47 fabrika yer 
alırken, özel sektörün fab-
rika sayısı ise 207’e ulaş-
mıştır” diyerek yaptığı 
açıklamada şunları söyle-
di:

“Yaş çay yaprağı işle-
mede istikrarlı bir şekilde 
sürekli artan özel sektör 
payı 2022 yılında yüzde 
54’e çıkmış, bu yıl da 
yüzde 60’a yaklaşmıştır. 
Bunun ne anlama geldiği-
ni 1985 yılına kadar alındı-
ğı gün fabrikada işlenmesi 
gereken yaş çay yaprağı-
nın ÇAYKUR fabrikaları-
nın kapasitesinin yetersiz 
kalması nedeniyle imha 

özel sektörün en gelişmiş 
teknolojileri kullanarak ka-
liteli çay ürettiğine ve bun-
lara da talep arttığına işa-
ret eden Saygın, “Başta 
devlet olmak üzere kamu-
nun sektörü her aşama bir 
bütün kabul ederek hare-
ket etmesi her bakımdan 
olumlu sonuçlar yarata-
caktır. Bugün üreticileri-
miz 740 bin dekarlık bir 
alanda ürettiği yaş çay 
yaprağının tek tanesini 
bile heba olmadan satabi-
liyor ise bunda özel sektö-
rün payı büyüktür. Bu nok-
tada sanayiciler olarak biz 
ne kadar kaliteli kuru çay 
imal etmeye çalışıyor 
isek, üreticilerimiz de kali-
teli yaprak yetiştirip bu ça-
baya destek olmalıdırlar” 
dedi. (Haber Merkezi)

edilmesine tanıklık eden-
ler çok iyi bilirler. O neden-
le gelinen noktada çay sek-
töründe ÇAYKUR-Özel 
sektör ayrımının artık ta-

mamen ortadan kalkması, 
devletin gereken teşvikleri 
özel sektöre de aynı şekil-
de vermesi gerekir.”

Rekabet ortamı içinde 

Keşap Belediye Başkanı Mehmet 
Emür, Keşap Esnaf ve Sanatkarlar 
Odası Başkanı Evren Şahin ve Keşap Zi-
raat Odası Başkanı Abdullah Şahin’i zi-
yaret etti.

SİVİL TOPLUM
ÖRGÜTLERİNİ ZİYARETE

BAŞLADIK

Başkan Emür” Keşap Esnaf ve Sa-
natkarlar Odası Başkanı Evren Şahin ile 
yönetimi ve Keşap Ziraat Odası Başkanı 
Abdullah Şahin’i ziyaret ettik. İlçemizde 
devam eden projeler, ileride yapacağı-
mız projeler ve önümüzdeki seçimler ile 
ilgili istişarelerde bulunduk”dedi. 

(Dursun Onur)

Odalar ve Borsadan ortak bildiri

İstiklal Savaşı gazisinin
mezarına Türk Bayrağı dikildi

Eğitim gördükleri ilçeyi tanıyorlar

Başkan Emür'den ziyaretler
Çayda büyük pay artık özel sektörün
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Giresun’da fındıkta bü-
yük tehdit oluşturan ve 
kışın hiçbir şey yemeden 
saklanabilen kahverengi 
kokarca zararlısına karşı 
topyekun seferberlik ilan 
edildi.

Giresun Ziraat Odası’ 
nda gerçekleştirilen top-
lantıda, Tarım ve Orman İl 
Müdürü Muhammet Angın, 
Bitkisel Üretim ve Bitki Sağ-
lığı Şube Müdürü Arif 
Kahya ve Ziraat Yüksek 
Mühendisi Ebru Kuleci, 
muhtarları kahverengi ko-
karca zararlısına karşı bil-
gilendirildi. Muhtarlara köy-
lerde cami, muhtarlık ve 
kahvehane gibi halkın 
ortak kullanım alanlarına 
asılmak üzere afişler dağı-
tıldı.

İl Müdürü Angın, tüm 
dünyaya Çin’den yayılan 
ve Türkiye’de 2017 yılın-
dan beri görülmeye başla-
yan ve bu yıl pik yapan kah-
verengi kokarcanın fındık 
başta olmak üzere tarım 

de aynısı geçerli” diye ko-
nuştu.

“KIŞIN HİÇBİR
ŞEY YEMEDEN

SAKLANABİLİYOR”
Bitkisel Üretim ve Bitki 

Sağlığı Şube Müdürlüğü Zi-
raat Yüksek Mühendisi 
Ebru Kuleci ise, bir ergen 
kahverengi kokarcanın 
250-300 adet yumurta bı-
rakabildiğini, günde 5 ila 30 
ki lometre uçabildiğini, 
kışın kapalı alanlarda hiç-
bir şey yemeden saklaya-
bildiğine dikkat çekerek, 
nisan ayından itibaren ye-
niden bahçe ve bağlarda or-
taya çıkan kokarca için 
nisan ayından temmuz ayı 
başına kadar bu zararlıya 
karşı mutlaka ilaçlı müca-
dele yapılması gerektiğini 
kaydetti.

“GÖRDÜĞÜNÜZ
YERDE YOK EDİN”
Giresun Ziraat Odası 

Başkanı Nurittin Karan, 
kahverengi kokarca ile mü-
cadele konusunda muhtar 

ürünlerde büyük tehdit 
oluşturduğunu kaydetti.

MUHTARLARA
BÜYÜK GÖREV

DÜŞÜYOR
Ciddi bir fındık zararlısı 

olan kahverengi kokarca 
ile etkin bir mücadele baş-
lattıklarını belirten Angın, 
bu konuda muhtarlara 
büyük görev düştüğünü, 
Giresun’da kayıtlı 80 bin 
fındık üreticisi bulunduğu-
nu, ilk etapta bunun yüzde 
50’sine ulaşmayı hedefle-
diklerini ifade etti.

Kahverengi kokarcanın 
yurt dışından ülkemize 
giriş yaban uluslararası ta-
şımacılık yapan tırlardan 
yayıldığını dikkat çeken 
Angın, Giresun’da özellik-
le tır parkları çevresinde 
bu zararlının fazla görüldü-
ğünü, vatandaşlardan bu 
zararlıyı gördükleri yerde 
yok etmelerini istedi.

Angın, bu zararlıya kar-
şı ruhsatlı kimyasal ilaçla-
rın bulunduğunu ve ilaçla-

ve üreticileri bilgilendiren 
Tarım ve Orman İl Müdür-
lüğü yetkililerine teşekkür 
ederek şunları söyledi:

“Tarımsal alanda ana 
geçim kaynağımız olan fın-
dıkta verim ve kalite kaybı 
yaşamamak istiyorsak bu 
zararlıyla kesinlikle müca-
dele etmeliyiz. Bu zararlıyı 
gördüğümüz yerde yok 
edelim. Çoğalmasını önle-
yelim. Tarım ve Orman İl 
Müdürlüğü Bitkisel Üretim 
ve Bitki Sağlığı Şube Mü-
dürlüğü elemanları muhtar 
ve üreticilerimizden ge-
lecek talepler doğrultusun-
da gerekli bilgilendirme 
yapmaya hazırlar. Fındığı-
mıza hep birlikte sahip çı-
kalım ve bu zararlıyı daha 
fazla çoğalmadan yok ede-
lim. Bu sene özellikle Ordu 
ilinde üreticiler bu konuda 
büyük sorun yaşadı. Aynı 
sorunları bizde yaşamak is-
temiyorsak şimdiden ge-
rekli tedbirleri almalıyız.” 

(Gülsen Dikgöz)

rın insan sağlığı açısından 
bir risk oluşturmadığını da 
sözlerine ekledi.

“BU MÜCADELEYİ
YAPMAK

ZORUNDAYIZ”
Bitkisel Üretim ve Bitki 

Sağlığı Şube Müdürü Arif 
Kahya da, Giresun’da kah-
verengi kokarca popülas-
yonunu bu kış mevsiminde 
en aza indirmeyi hedefle-
diklerini belirterek, “Bu mü-
cadeleyi yapmak zorunda-
yız. Bu zararlıyı basite al-
mayın. Fındık Giresun’un 
her şeyi demek. Bu basite 
alınacak bir konu değil. Bu-
nunla mücadele etmezsek 
gelecek sene daha yoğun 
olacak, bir sonraki sene 
ise bir tanesi 500 tane ola-
cak. Belki de daha kontrol 
altına alamayacağız. Hep 
beraber bunun üstesinden 
geleceğiz. Külleme hasta-
lığı çıktığında ‘yandık, bit-
tik’ dedik. Gerekli mücade-
leyi yaptık ve kayıpları en 
aza indirdik. Bu zararlı için-

Giresun Esnaf Odaları Birliği Başkanı Ali Kara, sos-
yal medya hesabından yaptığı bir açıklamada Gire-
sun siyasetçilerine sitem ederken, Trabzon siyasetçi-
lerini ise tebrik etti.

Giresun Esnaf Odaları Birliği Başkanı (GESOB) 
Ali Kara, Trabzon siyasetçilerini tebrik ettiği paylaşım-
da, Giresun siyasetini ise kınadığını belirtti.

GİRESUN SİYASETİ DÜĞÜN SÜNNETE GİDİP 
RESİM ATMA YARIŞINDA

Trabzon’da uzun yıllardır beklenen Raylı Sistem 
Projesi’nde ilk adımın atılarak Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’ın imzaladığı Resmi Gazete’de ya-
yımlanması ile ilgili kararı paylaşan Ali Kara Giresun si-
yasetinin düğün, sünnet ve cenazeye giderek sosyal 
medyada fotoğraf paylaşma yarışında olduğunu söy-
ledi.

Kara, açıklamasında şu ifadeleri kullandı:
"Trabzon siyasetini tebrik ediyorum. Giresun siya-

setini şiddetle kınıyorum. Komşu hizmet yarışında Gi-
resun siyaseti düğün sünnet cenazeye gitme de sos-
yal medyada resim atma yarışında" dedi. 

(Mehmet Yaşar)

Şehrin birçok farklı noktasında yeni imar yollarının açılma-
sı, asfaltlama ve betonlama çalışmalarını yürüten Giresun Be-
lediyesi vatandaşların daha konforlu bir yaşam sürmesi için ça-
lışıyor.

Giresun’un her bir alanında çalışmalarını yürüten Fen İşleri 
Müdürlüğü ekipleri tarafından Kavaklar Mahallesi, 108 Nolu 
Sokak’ta yıllardır devam eden yol sorunu ortadan kaldırıldı.

Yol sorununa kalıcı çözüm bulmak adına geniş çaplı bir ça-
lışma başlatan ekipler, stabilize durumdaki yaklaşık 250 met-
relik yola beton çalışması gerçekleştirdi ve yol araç trafiğine 
açıldı.

Fen İşleri Müdürlüğü Yetkilileri, söz konusu yolun artık daha 
konforlu hale geldiğini belirterek, belirlenen program dâhilinde 
Giresun diğer mahalle ve sokaklarda da çalışmalarına devam 
edeceklerini ifade etti.

Gerçekleştirilen kalıcı çalışma sonrası Kavaklar Mahallesi 
108 Nolu Sokak Sakinleri ise hizmetlerinden ötürü Giresun Be-
lediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu’na teşekkür etti. 

(Dursun Onur)

Gördüğünüz yerde yok edin!

Tüm camilerde gıyabi cenaze namazı kılındı
Diyanet İşleri Başkan-

lığı organizesinde işgalci 
İsrail'in Filistin'de yaptığı 
saldırılarda şehit olan Fi-
listinliler için yurt genelin-
deki camilerde sala oku-
narak gıyabi cenaze na-
mazı kılındı.

İşgalci İsrail'in Gazze' 
ye yönelik saldırılarında 
yaşamını yitiren Filistinli-
ler için Giresun genelinde-
ki camilerde gıyabi cena-
ze namazı kılındı, Filistin 
halkı için dua edildi.

Hacı Miktat Camisi'ni 
dolduran yüzlerce vatan-
daş, İl Müftü Yardımcısı 
Fatih Sarıgül’ün kıldırdığı 
gıyabi cenaze namazında 
omuz omuza saf tuttu.

İl Müftü Yardımcısı Sa-
rıgül, yaklaşık bir asır 
önce Filistin topraklarında 
barış ve huzura son verile-
rek fitne ve zulüm tohum-

mülkleri haksız bir şekilde 
ellerinden alınmştır. Onla-
ra hiçbir şekilde hayat 
hakkı tanınmamıştır. Sivil-
ler, kadınlar, çocuklar, yaş 
lılar, topyekûn bir halk kor-

ları ekildiğini belirterek, 
“İsrail, bir Filistin şehri olan 
Gazze’yi yıllardır dünya-
nın en büyük açık hava ha-
pishanesine dönüştür-
müştür. Abluka altına al-

kunç silahlarla, bombalar-
la katledilmiştir. Gazze’ 
deki bir hastanede binin 
üzerinde masum insan 
şehit olmuştur. Dünyanın 
en tahrip edici bombaları 
altında masum çocukla-
rın, kadınların ve yaşlıların 
feryatları, vicdanı ve insafı 
olan herkesi derinden ya-
ralamaktadır. Gazze’de 
bugün tüm dünyanın gözü 
önünde tarihin en büyük 
zulmü yaşanmaktadır. Bü-
tün bu baskı ve zulümlerin 
karşısında Müslümanlara 
özgürlük mücadelesinde 
direnmekten başka çare 
kalmamıştır.” dedi.

Gıyabi cenaze namazı 
sonrası Emekli İl Müftüsü 
Veysel Çakı, Filistin'de 
şehit olan Müslümanlar ve 
hayatını kaybeden tüm 
Müslümanlar için dua etti. 

(Gülsen Dikgöz)

dığı Gazzeli kardeşlerimi-
zin en temel ihtiyaçlarını 
temin etmelerine bile en-
gel olmuştur. Kardeşleri-
miz yerinden ve yurdun-
dan edilmiştir. Mal ve 

Giresun Belediyesi'nden üstyapı atağı

GESOB Başkanı Ali Kara,
Trabzon siyasetçilerini

tebrik ederken,
Giresun siyasetçilerine

ateş püskürdü!

Aile Destek
Merkezi'nde kadınlar

üreterek kazanıyor

Espiye'de Halk Eğitim Merkezi ve Aile Destek Mer-
kezi işbirliği ile açılan kurslarda kadınlar üreterek gelir 
elde ediyor.

İlçe Kaymakamı Taner Tengir, Aile Destek Merke-
zi'nin tüm birimleriyle faaliyetlerini sürdürdüğünü söy-
ledi.

Merkezde nakış, örgü, aşçılık, kuaförlük, bilgisa-
yar, Kur'an-ı Kerim ve 3-6 yaş oyun grubu kurslarının 
açıldığını aktaran Tengir, toplamda 84 kursiyerin eği-
tim aldığını belirtti.

Tengir, Aile Destek Merkezi'nin faaliyete geçme-
sinde emeği geçenlere ve kurslara katılan kadınlara te-
şekkür etti. (Gülsen Dikgöz)
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Giresun Sanayici ve İş 
İ n s a n l a r ı  D e r n e ğ i  
(GİSİAD) Başkanı Aykut 
Gezmiş, 2024 yılının icra 
ve iflas yılı olacağını ifade 
etti. Gezmiş, yaptığı açık-
lamada, “Hazırlanan bütçe 
yasa teklifi gösteriyor ki 
2024 yılı icra ve iflas yılı ola-
caktır” dedi.

GİSİAD Başkanı Gez-
miş yaptığı açıklamada, ül-
keyi çok zor bir kışın bekle-
diğini kaydetti. Gezmiş, 
“Hazırlanan bütçe yasa tek-
lifi gösteriyor ki 2024 yılı 
icra ve iflas yılı olacaktır. 
2024 yılında beklenen 
KDV gelirlerinin bir önceki 
yıla göre yüzde 82 artışla 
2,5 trilyon liraya yükseltil-

mesinin hedef lendiği, 
buna rağmen bütçe açığı-
nın 2,6 trilyon lira olması-
nın beklendiği bir bütçe hiç 
ama hiç umut vadetmiyor. 
Tüm vergilerin de bekle-
nen enflasyon hedefinden 
daha yüksek artırılma he-
defi 2024 için umutsuzlu-
ğumuzu tetiklemektedir. 
Bundan anlıyoruz ki yerel 
seçim sonrası tüm temel ih-
tiyaç ürünlerine bir zam fur-
yası gelecek, her kesimin 
alım gücü daha da azala-
caktır” değerlendirmesin-
de bulundu.
ÜLKEYİ ÇOK ZOR BİR 

KIŞ BEKLİYOR
“Ülkemizi çok zor bir kış 

beklemektedir. Bu kış ve 

Giresun İl Özel İdaresi 
merkeze bağlı köylerin 
içme suyunun çözümü için 
52 milyon liralık yatırım ger-
çekleştirdi.

Özel idareden yapılan 
açıklamada, merkeze bağ-
lı 32 köyün içme suyunun 
çözümü için çalışmaların 
sürdüğü belirtilerek, kısa 
zaman içinde köylerin su 
sorununun çözüleceği kay-
dedildi.

Birinci etapta 24 köyün 
yararlanacağı çalışmalar 
içerisinde İnişdibi-Mesu-
diye-Taşhan mevkiine ka-
dar hattın tamamlandığı-
nın aktarıldığı açıklamada, 
“Birinci etap 3’üncü kısım-
da Lapa, Hisargeriş, Uzga-
ra ve Burhaniye köyleri 
suya kavuştu ve su kullanı-
mına başlanıldı. 5’inci kıs-
mın ihalesi yapıldı ve çalış-
malar devam ediyor. Bu 
kısmın yılsonuna kadar ta-
mamlanması planlanmak-
tadır” ifadelerine yer veril-
di.

Açık la ma da, 5’inci 
kısım tamamlandığında 
Mesudiye, Sıvacı, Kemali-
ye, Ergence, Yukarıalınlı, 
Orhaniye, Uzgur, Camili, 
Beyazıt, Evrenköy, Akıncı 

ve Seyitköy köylerinin 
6’ncı etapta ise Mesudiye, 
Yazlık, İncegeriş, Gürköy, 
Ülper, Çavuşoğlu, Çiçekli 
ve Ortaköy köylerinin suya 
kavuşacağı belirtilerek, bi-

rinci etapta 24 köyün içme 
suyu projesi tamamlandı-
ğında 52 milyon liralık yatı-
rımın gerçekleşeceğine 
dikkat çekildi. 

(Mehmet Yaşar)

önümüzdeki yıl hemen 
hemen her kesim için çok 
zor geçecektir” iddiasında 
bulunan GİSİAD Başkanı 
Gezmiş, şunları kaydetti:

“Banka mevduat faizle-
ri yüzde 50 seviyelerinde, 
kredi faizleri yüzde 60 se-
viyelerinde seyrederken, fi-
nansman ihtiyacı olan bir-
çok işyeri önümüzdeki ay-
larda icra ve iflasla burun 
buruna gelecek, orta ve 
dar gelirli ise tüketici kredi-
si bile çekemeyecek, yük-
sek faizli kredi kartlarını 
ödeyemeyince de faize bo-
ğulacaktır. Ülkemizi çok 
zor bir kış beklemektedir. 
Bu kış ve önümüzdeki yıl 
hemen hemen her kesim 

için çok zor geçecektir. Bu 
duruma karşı hükümet ta-
rafından alınan veya alın-
ması düşünülen hiçbir ted-
bir göremediğimiz gibi 
şartların daha da zorlaşa-
cağının sinyalleri de her 
geçen gün artmaktadır. 
2024 bütçesinde; zorlanan 
kesimler için bir çözüm üre-
tilmemekte, aksine vergi 
üstüne vergi eklendiği gö-
rülmektedir. Yani ekono-
miyle ilgili önümüzdeki dö-
nemde hiç bir umut göre-
miyoruz. Hazırlanan 2024 
bütçesinin özeti şudur: Her-
kes ayağını yorganına 
göre uzatmalı ve kendi ba-
şının çaresine bakmalıdır.” 

(Mehmet Yaşar)

Atatürkçü Düşünce 
Derneği Bulancak Şube 
Başkanı Dursun Köse," 20 
Ekim, tarihi gençliğe hita-
benin okunmasının 96. yı-
lıdır, Türk Ulusuna kutlu 
olsun. Ulu Önderimiz Mus-
tafa Kemal Atatürk ,"En 
büyük eserimdir" dediği, 
Türkiye Cumhuriyeti’ni 
Türk gençliğine emanet et-
miştir. Türk gençliği de 
onun emanetine sahip çı-
kacak, onun fikirlerini ve 
devrimlerini ilmin ve aklın 
ışığında ilerletecektir.

Bugün halkımızın ve 
gençlerimizin birçok so-
runla mücadele etmek zo-
runda olduğunun farkın-
dayız. Gençlerimizin çağ-
daşlaşma mücadelesini 
yakalamak için verdikleri 
emeği ve yaptıkları feda-
karlıkları görüyoruz. Bili-
yoruz ki; tarihin her sahne-
sinde gençler mücadelele-
rin en ateşli savunucuları 
ve öncüleri olmuşlardır, 
olacaklardır" dedi.

Yaptığı açıklamada ka-
rarlı ve net ifadeler kulla-
nan Başkan Köse, şunları 
kaydetti:

"Türk gençliği tarihin 
her sahnesinde cesaretini 
göstermiştir. Bunu, İzmir’ 
in Yunanlılar tarafından 
işgal edildiği gün 'Biz ölebi-
liriz ama başkaları da öle-

cektir' diyerek ilk kurşunu 
sıkan Hasan Tahsin' de gö-
rüyoruz. O dönemde her-
kes mandayı savunurken,

Mustafa Kemal Atatürk 
Sivas Kongresi'nde ," Ey 

Türk gençliği birinci vazi-
fen, Türk İstiklalini, Türk 
Cumhuriyetini ilelebet mu-
hafaza ve müdafaa etmek-
tir" demiştir.

Büyük Atatürk’ün dedi-
ği gibi, gençliğimizin yetiş-
mesindeki en önemli etke-
nin eğitim olduğunu unut-
mamak gerekiyor. Şu da 
acı bir gerçektir ki; son 20 
yılda eğitim sistemimiz kö-
künden değiştirildi. Ata-
türk’ün adı ve devrimleri 
müfredattan silindi, bilimin 
ve çağın gereklilikleri doğ-
rultusunda eğitim verilmesi 
engellendi. Evlatlarımız ül-
kenin tüm bu karamsar ha-
vasından nefes alamaz 
hale gelip çareyi yurtdışına 
taşınmakta buldu, buluyor.

Bu anlamlı günde Türk 
İstikbalinin evlatlarını dira-
yetli olmaya, ülkelerine ve 
laikliğe sahip çıkmaya, Ata-
türk' ün kurduğu Cumhuri-
yetimizi sonuna kadar sa-
vunmaya ve Kemalizmin 
namus sesini bir sis çanı 
gibi yurdumuzun semala-
rında dalgalandırmaya 
davet ediyoruz." 

(Gülsen Dikgöz)

"Gençlerimizi, Cumhuriyetimizi
savunmaya davet ediyoruz”

İş dünyasından 2024 yılı için acı reçete

Turizmciler indirme gidiyor

Tüm Restoranlar ve Turizmciler Der-
neği, indirim kampanyasına destek ve-
recek.

Tüm Restoranlar ve Turizmciler Der-
neğinden (TÜRES), Ticaret Bakanı 
Ömer Bolat'ın enflasyonla mücadele kap-
samında indirim çağrısına destek geldi. 
Tüm Restoranlar ve Turizmciler Derne-
ğinden (TÜRES) yapılan açıklamada gö-
rüşlerine yer verilen TÜRES Genel Baş-
kanı Ramazan Bingöl, kampanyaya des-

tek olacaklarını belirterek, yeme içme 
sektörüne yıl sonuna kadar zam yapma-
ma çağrısında bulundu. Bu karara bir-
çok restoranın destek vermesini bekle-
diğini ifade eden Bingöl ayrıca, temel 
gıda fiyatlarında yaşanan düşüşler dola-
yısıyla menülerdeki bazı ürünlerde indi-
rim de yapılacağını bildirdi. Bingöl, bu-
güne kadar olduğu gibi bundan sonra da 
Türk ekonomisine önemli katkılar sun-
mayı sürdüreceklerini belirtti. (TÜRES)

İçme suyuna büyük yatırım
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Vali Mehmet Fatih Serdengeç-
ti başkanlığında, 2023 Yılı IV. İl Ko-
ordinasyon Kurulu Toplantısı, ya-
tırımcı ve katılımcı kurum-kuruluş 
yöneticilerinin katılımıyla gerçek-
leştirildi.

Giresun Valiliği Konferans Sa-
lonu’nda gerçekleştirilen toplantı-
ya; Vali Mehmet Fatih Serdengeç-
ti, vali yardımcıları, kaymakamlar, 
belediye başkanları, yatırımcı ku-
ruluşların bölge müdürleri, yatı-
rım cı ve ka tı lım cı ku rum-
kuruluşların en üst düzey yöneti-
cileri katıldı.

Toplantının açılışında Vali Ser-
dengeçti, katılımcıları selamlaya-
rak yapmış olduğu konuşmada, 
“2023 Yılı IV. İl Koordinasyon Ku-
rulu Toplantısı, ilimizin geleceği 
ve kalkınması açısından kritik bir 
öneme sahiptir. Bu toplantıda ele 
alınacak gündem maddeleri, ilimi-
zin sosyo-ekonomik gelişimine 
yön veren temel unsurları içer-
mektedir.

Her katılımcının görüş ve öne-
rilerini dinlemeye açığız. İl Koordi-
nasyon Kurulu olarak, ilimizin 
daha iyi bir geleceğe ulaşması 
için her türlü fikir ve öneriyi değerli 
buluyoruz.” ifadelerine yer verdi.

Toplantıda ilk olarak 2023 Yılı 
III. İl Koordinasyon Kurulu Toplan-
tısı değerlendirildi. Yapılan değer-

lendirmeler, ilimizin bugüne 
kadar elde ettiği başarıları ve he-
deflerini görmek için önemli bir 
temel oluşturdu.

İkinci gündem maddesi ola-
rak, ilimizde gerçekleşen ve ger-
çekleşmesi planlanan yatırımla-
rın ve sosyo-ekonomik gelişme-
lerin izlenmesi ve hem yerel hem 
de bölgesel kalkınma bakımın-
dan nasıl koordine edileceği tartı-
şıldı.

Toplantıda üçüncü olarak, iz-
leme ve koordinasyon çalışmala-
rı ele alındı. Bu çalışmalar, yatı-
rımların etkin bir şekilde izlenme-
sini sağlayarak ilin kalkınmasına 
katkı sağlamasını hedeflemekte-
dir.

Gündem maddelerinin sonun-
da, her katılımcının görüş ve öne-
rileri dinlendi. İl Koordinasyon Ku-
rulu, ilin daha iyi bir geleceğe 
ulaşması için fikirlerin ve önerile-
rin önemini vurguladı.
2023 YATIRIM PROGRAMINDA 

258 ADET PROJE MEVCUT
Giresun’da 2023 yatırım yılı-

nın dördüncü toplantısı itibarıyla 
20 yatırımcı kuruluşun progra-
mında 258 adet proje mevcut ol-
duğunu açıklayan Vali Serden-
geçti, “Bu projelerden 43 adedi bi-
tirilmiş, 161 adedi ise devam et-
mektedir. 26 adet proje ihale aşa-

masında olup 28 adet projeye ise 
çeşitli nedenlerle başlanılama-
mıştır.” açıklaması yaptı.

2023 YILINDA 2 MİLYAR 229 
MİLYON TL HARCANDI

Yatırımların ağırlıklı olarak; 
tarım, ulaştırma, enerji, eğitim, or-
mancılık, sağlık, kadastro ve spor 
sektörlerinde yoğunlaştığına 
vurgu yapan Vali Serdengeçti, 
programdaki 258 projenin dağılı-
mı hakkında verdiği bilgide “Bu 
projelerin; 110 adedi tarım, 31 
adedi ulaştırma, 30 adedi enerji, 
20 adedi eğitim, 10 adedi orman-
cılık, 9 adedi sağlık, 1 adedi ka-
dastro ve 47 adedi de diğer kamu 
hizmetleri sektörlerine aittir. İlimiz 
genelinde 2023 yatırım yılının dör-
düncü toplantısı itibarıyla 2023 yı-
lına ait 2 milyar 724 milyon 698 
bin 484 TL ödeneğin 2 milyar 229 
milyon 773 bin 773 TL’si harcan-
mıştır.” ifadelerini kullandı.

Toplantı, yatırımcı kurum ve 
kuruluşların, 2023 yılı içinde Gi-
resun ilinde gerçekleştirdiği yatı-
rımlar ile devam eden veya plan-
lanan çalışmalarla ilgili sunumla-
rıyla devam etti. Akabinde katı-
lımcı kurum ve kuruluşların talep-
leri ve önerileri değerlendirilerek, 
koordinasyon gerektiren konula-
rın görüşülmesiyle sona erdi. 

(Giresun Valiliği)

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TUİK) Giresun'da yaşayan 
gurbetçi sayısını açıkladı. 
TUİK verilerine göre, son 

nüfus sayımına göre Gire-
sun'da il dışından gelip yaşa-
yan kişi sayısını açıkladı. Gi-
resun'un 2023 toplam nüfusu 

hirlerden kaç kişi yaşıyor belli oldu. 
Giresun'da yaşayan gurbetçi sayı-
sı nüfusun yaklaşık yüzde 10'una 
denk geliyor.

İl dışından gelip Giresun'da ya-
şayanların sayısı belli oldu. Gire-
sun'da en az Bilecikli yaşarken, en 
fazla yaşayan il ise komşu ilinden.

Giresun'a il dışından gelenlerin 
en büyük kısmı, eğitim, iş ve sağlık 
gibi nedenlerle geliyor. Bu kişiler, 
genellikle Giresun'da üniversite 
okuyor, çalışıyor veya tedavi görü-
yor.

Giresun'a il dışından gelenlerin, 
Giresun'un ekonomisine ve sosyal 
yaşamına önemli katkılar sağladığı 
belirtiliyor. Bu kişiler, Giresun'da çe-
şitli iş kollarında istihdam sağlıyor 
ve şehirde ticari faaliyetlere katkı-
da bulunuyor. Ayrıca, Giresun'un 
kültürel ve sosyal yaşamına da 
önemli katkı sağlıyorlar.

GİRESUN'DA
EN FAZLA TRABZONLU

YAŞIYOR
Nüfusa kayıtlı olunan ile göre be-

lirlenen bu verilerde Giresun'da il dı-
şından gelip yaşayan kişi sayısı 54 
bin 497 olarak açıklandı.

TUİK verilerine göre, Gire-
sun'da il dışından gelerek yaşamı-
nı sürdüren 7 bin 660 kişi ile Trab-
zon yer alırken, en az kişi ise 48 kişi 
ile Bilecik oldu.

453 bin 912 olarak açıklan-
mıştı. Türkiye'deki 80 vilayet-
te 763 bin 519 Giresunlu ya-
şarken, Giresun'da diğer şe-

TUİK, GİRESUN'A GELİP
YAŞAYANLARIN

SAYISINI AÇIKLADI
Türkiye'nin 80 vilayetine ya-

yılmış 763 bin 519 Giresunlu var. 
İl geneli nüfusu 450 bin 912 olan 
Giresun'da nüfusundan çok gur-
betçisi bulunuyor. Diğer yandan, 
Giresun'da da il dışından gelip 
yaşayan kişi sayısı ise 54 bin 
497 olarak açıkladı.

Giresun'a il dışından gelenle-
rin sayısındaki artışın, şehrin 
daha yaşanabilir ve daha refah 
bir şehir olmasına katkı sağla-
ması bekleniyor.

İL DIŞINDAN GİRESUN'A
GELENLERİN

EN SAYISI (EN FAZLA)
Trabzon: 7.660, Ordu: 6.767, 

İstanbul: 3.728, Gümüşhane: 
3.023, Samsun: 3.923, Erzurum: 
1.470, Sivas: 1.354, Rize: 1.195, 
Çorum: 891

İL DIŞINDAN
GİRESUN'A

GELENLERİN EN
SAYISI (EN AZ)

Bilecik: 48, Hakkari: 56, Yalo-
va: 62, Burdur: 64, Tuncel: 71, 
Karaman: 90, Edirne: 95

GİRESUN'DA YAŞAYAN 
GUR BETÇİLERİN SA YI SI 
(GENEL)

Adana: 698, Adıyaman: 497, 

Afyonkarahisar: 310, Ağrı: 804, 
Aksaray: 198, Amasya: 712, An-
kara: 641, Antalya: 230, Arda-
han: 212, Artvin: 575, Aydın: 
217, Balıkesir: 353, Bartın: 123, 
Batman: 221, Bayburt: 447, Bile-
cik: 48, Bingöl: 152, Bitlis: 192, 
Bolu: 133, Burdur: 64, Bursa: 
637, Çanakkale: 103, Çankırı: 
213, Çorum: 891, Denizli: 156, 
Diyarbakır: 577, Düzce: 205, 
Edirne: 95, Elazığ: 495, Erzin-
can: 348, Erzurum: 1470, Eski-
şehir: 166, Gaziantep: 576, Gü-
müşhane: 3023, Hakkari: 56, 
Hatay: 683, Iğdır: 200, Isparta: 
131, İstanbul: 3728, İzmir: 411, 
Kahramanmaraş: 823, Karabük: 
124, Karaman: 90, Kars: 498, 
Kastamonu: 502, Kayseri: 587, 
Kilis: 106, Kırıkkale: 250, Kırkla-
reli: 126, Kırşehir: 215, Kocaeli: 
367, Konya: 706, Kütahya: 144, 
Malatya: 723, Manisa: 336, Mar-
din: 338, Mersin: 498, Muğla: 
126, Muş: 230, Nevşehir: 187, 
Niğde: 308, Ordu: 6767, Osma-
niye: 353, Rize: 1195, Sakarya: 
581, Samsun: 3923, Şanlıurfa: 
759, Siirt: 174, Sinop: 431, Şır-
nak: 90, Sivas: 1354, Tekirdağ: 
139, Tokat: 998, Trabzon: 7660, 
Tunceli: 71, Uşak: 90, Van: 638, 
Yalova: 62, Yozgat: 563, Zongul-
dak: 374. (Haber Merkezi)

Giresun’un tek manastırı 
olma özelliği taşıyan Mer-
yem Ana Manastırı, Süme-
la'dan sonra bölgenin ikinci 
manastırı olarak bilinyor.

Giresun’un Şebinkarahi-
sar ilçesine 11 kilometre 
uzaklıkta bulunan ve Gire-
sun’un tek manastırı olma 
özelliği taşıyan Şebinkarahi-
sar Meryem Ana Manastırı, 
restore edildikten sonra zi-
yaretçilerini artırmaya de-
vam ediyor.

Giresun merkeze olan 
126 kilometre uzaklıkta bu-
lunan Meryem Ana Manastı-
rı, Şebinkarahisar İlçesi Sa-
rıyer Köyü Kayadibi Mahal-
lesinde bulunuyor. Kayalık-
lar içinde yapılan ve Sümela 
Manastırının ardından ikinci 
sırada olan Meryem Ana Ma-
nastırı, M.S. 2. Yüzyıldan iti-
baren kullanılarak bugünle-
re geldi.

Roma döneminde 200 yıl 
boyunca yasaklanan ma-
nastır nedeniyle, Hıristiyan 
din adamları kuytu köşeler-
de buradaki manastır gibi ka-
yalıklar içerisindeki alana çe-
kilerek, kendilerine göre iba-
dethane yapıp Hıristiyanlık 

dinini yürütmeye çalışmışlar.
Meryem Ana Manastırı-

nın bu dönemde de din 
adamlarına hizmet ettiği 
ifade ediliyor.

Bazı kaynaklar manastı-
rın ilk kuruluşunu, 481-490 
yılları arasına dayandırırken, 
Osmanlı döneminde parlak 
bir dönem yaşayan manastı-
rın bugünkü kalıntıları, 19. 
yüzyıldan kalmadır. Kaynak-
lar, Ortaçağlarda inşa edilen 
manastırın yanarak büyük bir 
tahribata uğradığını ve 19. 
yüzyılda tamamen yenilendi-
ğini belirtiyor.
Görenler hayran kalıyor!

1940’lı yıllara kadar, her 
yılın 26-28 Ağustos günleri 
Giresun, Ordu, Trabzon, Gü-
müşhane ve diğer çevreler-
den Rumların gelerek üç gün 
boyunca ibadet ettikleri ifade 
ediliyor.

Konumu ve mimarisi ile 
Sümela Manastırı’nı akla ge-
tiren Meryemana Manastırı, 
bütün birimlerinde itinalı, düz-
gün kesme taş işçilikle dikkat 
çekiyor.

Kültür ve Turizm Bakanlı-
ğı’nın verilerine göre kaya 
içine oyularak yapılan Süme-

la Manastırı’nın ardından 
gelen ikinci manastır olan 
Meryem Ana Manastırı, bu 
açıdan Şebinkarahisar ilçesi 
inanç turizmi bakımından 
önemli bir yer tutuyor.

4 kattan oluşuyor!
Manastırın, yekpare bir ka-

yanın içerisi oyularak oturtul-
duğu, 26 basamaklı bir mer-
divenle manastırın basık yu-
varlak kemerli giriş bölümüne 
ulaşıldığı ve dört katlı olması 
ayrı bir özellik olarak belirtili-
yor. Manastırın dördüncü 
katın kilise, ilk üç katta ise çe-
şit li hizmet lere elveriş li 
(salon, mutfak, tuvalet vs.) 32 
odası bulunuyor. Duvarları re-
simlerle süslenmiştir.

2014 yılında
yeniden ziyarete

açıldı
Fener Rum Patriği Bart-

holomeos tarafından ziyaret 
edilen tarihi manastırın Hris-
tiyan inancına sahip insanlar 
için öneminin büyük olduğu 
biliniyor. Manastır 2014 yılın-
da yapılan restorasyon çalış-
maları ile birlikte ziyarete açı-
larak, 1. derece doğal ve ar-
keolojik sit alanıdır.

(Haber Merkezi)

Giresun'da yaşayanlar nereli? 

Sümela'dan sonra Türkiye'nin en
önemli kaya manastırı Giresun'da

“Her türlü fikir ve öneriyi değerli buluyoruz”
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Yeşil-beyazlılar, saha-
sında oynadığı karşılaş-
mada Boluspor'a 1-0 mağ-
lup oldu. İlk yarının bitiş dü-
düğünden sonra Kadir, 
maçın bitiminde ise Faruk 
Can hakeme itirazdan kır-
mızı kart gördü. Golü ise 
60. Dakikada Mehmet ters 

ağlara gitti ve Boluspor 1- 
0 öne geçti. 90+7’de ise 
Faruk Can kızardı ve Gire-
sunspor sahada 10 kişi 
kaldı. Mücadele 1-0 Bolus-
por’un galibiyeti ile sona 
erdi.

MAÇTAN DAKİKALAR
12. dakikadaki Gire-

vuruşla kendi kalesine gön-
derdi.

Giresunspor sahasın-
da oynadığı karşılaşmada 
Boluspor’a 1-0 yenildi. 
Trendyol Birinci Ligde alt sı-
ralardan uzaklaşma müca-
de le s i  veren  Ye ş i l -
beyazlı lar, haftaya bir 

puan önünde giren Bolus-
por’u misafir etti. Gol sesi-
nin çıkmadığı ilk yarının bi-
timinde Kadri Seven hake-
me itiraz edince çift sarı-
dan oyun dışı kaldı. 60. Da-
kikada Giresunspor sa-
vunmasında Mehmet Kes-
kin’in ters vuruşunda top 

Giresunspor Teknik Di-
rektörü Mustafa Kaplan, 
Boluspor maçı sonrasın-
da basın toplantısında ko-
nuştu.

Kaplan: "Çok şey ko-
nuşmak istemiyorum. Sa-
hada iyi niyetle oynayan 
bir takımımız var, belki 
11’e 11 kalsak farklı şey-
ler de olabilirdi ama 
bunun altına da sığınmak 
istemiyoruz.

Kadir’in orada yaptığı 
bir yanlış var, keşke yap-
masaydı, zaten yardımcı 
hocamıza da devre ara-
sında çıkaralım demiştim 
ancak hakem buna gerek 
kalmadan oyundan çı-
karttı. Kazanan takımı kut-
luyorum. Ama biz Gire-
sunspor olarak, hep söy-
lüyorum beni yanlış anlı-
yorlar, bence bu takıma 
sahip çıkmak lazım, her 
türlü sahip çıkmak gere-
kiyor. Hakemler hakkında 
yorum yapmak istemiyo-
rum, ko nuş tu ğu muz 
zaman ceza yiyoruz, ken-
dilerini tebrik ediyorum!”

“Oyuncularımız eksik 
kalmamıza rağmen özel-
likle ikinci yarı iyi müca-
dele ettiler, onları da kut-
luyorum. Şanssız bir gol 
yedik, kendi kalemize at-
tığımız bir golle mağlup 
olduk. Bizim buradan git-
memiz hiç problem değil 
ancak gelecek arkadaşın 

sunspor’u karanlık günler 
bekliyor, bu takıma yazık 
olmasın…" ifadelerini kul-
landı.

Koşukavak: "Bu gali-
biyete çok ihtiyacımız 
vardı”

Koşukavak; “Gi re-
sunspor’un bulunduğu 
durum ile aynı konumda-
yız. Giresun kadrosu 
transfere kapalı genç 
oyunculardan oluşmuş 
ama çok iyi mücadele edi-
yorlar. Biz istikrar sağla-
yamadığımız sürece zor-
lanacağız. Giresunspor 
maçını değerlendirecek 
olursak, ilk yarı itibarıyla 
oyundan memnun deği-
liz. İkinci yarıda Gire-
sunspor 10 kişi kalınca 
daha çok alan bulduk. 
Duran toptan gol bulduk, 
bu puana çok ihtiyacımız 
vardı. Devre arasına 
kadar maç kazanmamız 
gerekiyor. Lig oldukça 
zor. Giresunspor’a başa-
rılar dileriz, genç oyuncu-
ları da tebrik ederim. Ben 
futbolun sorunlarını ko-
nuşmayı bıraktım. Bugü-
ne kadar konuştuk ama 
hiç bir sorun çözülmedi. 
Çok güzel statlar yapıyo-
ruz ama futbolu yönete-
miyoruz. Bence hakem-
den futbolun sorunların-
dan konuşmak istemiyo-
rum” ifadelerini kullandı. 

(Mehmet Yaşar)

da çok bir şey katacağını 
düşünmüyorum, eldeki 
mevcut kadro bu. Tecrü-
beli oyuncularımızdan 
beklediğimiz verimi haf-
talardır kendileriyle ko-

nuşmamıza rağmen ne 
yazık ki alamıyoruz. Son 
olarak şunu belirtmek isti-
yorum, eğer bu takıma 
sahip çıkılmazsa üzüle-
rek söylüyorum ki Gire-

sunspor atağında Savice-
vic’in sol ayağıyla yaklaşık 
25 metreden şutu az farkla 
dışarı çıktı.

14. dakikada Kadir 
Seven’in defansın arkası-
na uzun oynadığı topa 
Şahin Dik hareketlendi, ka-
leci Çağlar kalesini terk 
ederek ceza sahası dışın-
da son anda tehlikeyi sa-
vuşturdu.

45+3. dakikada Gire-
sunspor’da Kadir, ilk yarı-
nın sonlarına doğru sarı 
kart gördü, düdüğünün çal-
masının ardından itirazla-
rına devam edince ikinci 
sarı karttan kırmızı kart gö-
rerek dışı kaldı.

47. dakikada Boluspor 
atağında Furkan’ın boş po-
zisyondaki şutunu kaleci 
Erkan meşin yuvarlağı kor-
nere çıkardı.

56. dakikada Ercan’ın 
şutuna Berk göğsüyle do-
kundu, kaleci Erkan ağlara 
gitmekte olan topu son 
anda kornere çıkardı.

60. dakikada Bolus-
por’un Berk ile kullandığı 
köşe vuruşunda Oula-

re’nin kafa şutunu uzaklaş-
tırmak isterken Mehmet 
Keskin’in ters vuruşuyla 
top ağlara gitti. 0-1

90+7. dakikada hakem 
Emre Kargın, bitiş düdüğü-
nü çaldıktan sonra itirazla-
rına devam eden Faruk 
Can, ikinci sarı karttan kır-
mızı kart gördü.

G İ R E S U N S P O R :  
Erkan *** , Faruk Can *** , 
Kadir, Anıl ** , Şahin * , 
(Dak. 72 Caner*), Furkan 
Kütük ** , Erol Can * , Savi-
cevic * (Dak: 46 Mehmet 
*), Çekdar * (Dak. 59 
Kuwas *), Ertuğrul * , Mert 
Han * (Dak. 59 Emre 
Nizam) (Dak. 80 Ali Emir-
han)

BOLUSPOR: Çağlar ** 
, Oluare ** , Posmac ** , 
Onur ** , Ercan ** , Kayam-
ba ** (Dak. 89 Diarrasouba 
*), Oğuz Kağan ** (Dak. 89 
Hakan), Kubilay ** (Dak. 
72 Landel *), Berk *** , Bet-
taieb *** (Dak. 63 Safa *), 
Furkan Demir *** (Dak. 72 
Camara)

SARI KARTLAR: Kadir 
Seven, Brandley Kuwas, 
Faruk Can Genç, Erol Can 
Akdağ (Gi re suns por), 
Safa Kınalı (Boluspor)

KIRMIZI KARTLAR: 
Kadir Seven (İlk yarı biti-
minde), Faruk Can Genç 
(maç bitiminde) (Giresuns-
por)

GOL: Dak. 60 (kendi ka-
lesine) Mehmet Keskin (Gi-
resunspor) 

(Mehmet Yaşar)

Evimizde galibiyet yok

“Karanlık günler bekliyor”


